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Torsdag 6, desember 
Presidenten ønsket velkommen. 

Harald Kasa Hamer ble ønsket spesielt velkommen, han skal holde foredrag om Hans Nilsen 

Hauge. 

Det ble orientert om at Torsdagsklubben blir tilgodesett med kr 10 000.-. 

De har sendt oss en søknad om støtte til drift av klubben. Torsdagsklubben er et tiltak for alle 

i kommunen med ett eller annet handikap. De har møter hver torsdag og samler 20 til 30 

hver gang.  

Presidenten opplyste også om at klubben nå har en kandidat som er villig til å stille som 

Guvernør. Dette kan skje tidligst i Rotaryåret 2022 – 23. Distriktet er orientert og Klubben 

gleder seg over at Ole Sverre stiller seg villig. Det vil også gi hele klubben mye ansvar i 

perioden som Ole Sverre er Guvernør. 

 

3 Min v Arne Karlsen. 

Vi blir oppfordret til å være digitale, Vi gamle sliter litt med dette.  Helge Ingstad hadde alt av 
siste nytt av elektronikk,Viser kurs hastighet og navn på båten. Ingstad gjore en fatal feil, når 
den svinger babor. Skyldes dette digitale problem eller? 
 
Hans Nilsen Hauge v Harald Kaasa Hamer: 
 
1771-1824 Norges første gründer og folkevekker. 
Grunder: er en grunnlegger og industribygger. 
Hauge gikk og strikket, på sin vandring fra sted til sted. 
Arne Garborg: «Det er ikke Henrik Wergeland, men HNH som har skapt det norske nittende 
århundre». 
Født i Tune i Østfold , i 1796 ble han kalt til sin gjerning. Ble arrestert i 1804 Løslatt i 1814 
Ga ut 40 Bøker og skrifter i 250 000 eksemplarer. Innbyggere i Norge på den tiden var ca 
900 000. 
Han vandret 16 000 km i løpet av 6 år 6 ganger Lindesnes Nordkapp 
Han tok Initiativ til over 30 bedrifter, han overlot driften til flinke ledere han fant på sin 
vandring. 
Var Hauge Barn av sin tid? 
900 000 norske innbygger. 90 % var bønder. 
Han levde etter Gudsfrykt med nøysomhet og flid. Vi skal lyse i verden, var hans 
overbevisning. 
Han var mann av sin tid. 
Når han nærmet seg nye plasser tok han del i det daglige liv, slik fikk han innpass for å få gitt 
utrykk for sin forkynnelse. 
Han hadde en praktisk og etisk orientert omvendelsesforkynnelse. 
Han brukte sine talegaver og Guds ord til å synliggjøre hvilke muligheter det var i 
nærområdet der hvor han opphold seg. 
 
År 1800: 
Startet fra Fengsel via Tune til Eiker, Der ble det startet en Papirmølle «Fredfoss» Gikk 
derfra til København, (for å få trykt flere bøker). Kom tilbake til Eiker, derfra videre til 
Vestlandet og ente opp i Bergen. 
 
Han hadde en evne til å bruke strategisk tankegang til å omplassere mennesker til å drive 
virksomheter rundt om i Norge. 
Han tok initiativ til å starte utallige bedrifter landet rund. 
Hauge ble arrestert elleve ganger satt i fengsel 10 år før domfellelse i 1814. Da ble han 
løslatt. 



Hauge som grunder: 
Gudsfrykt med nøysomhet, vi er ikke eiere, men drivere 
Likeverd arbeidsleder og arbeidstaker. 
Overskudd tilbake til nye arbeidsplasser. 
Han hadde også et opphold i Vestfold, DELK er et resultat at at han var innom Vestfold 

 

Torsdag 13, desember 

Presidenten ønsket velkommen. 

Ingen merkedager. 

Per Eivind orienterte om programmet i første kvartal 2019. Programmet vil bli ferdig neste 

torsdag 

Onsdag 02.01.19 er første møte i Sandefjord Rådhus, Ordfører orienterer for alle klubber i 

kommunen. Vi skal blant annet på bedriftsbesøk hos VOLMAX i neste kvartal. 

Jørund Sørensen kommer å forteller om Hans G Sørensen. 

3. Min v/Olav Aas 

Mikro urego, en historie fra 80 tallet, tre kollegaer på veg til et møte i NY, Manhattan. Vi 

leverte våre pass i resepsjon to Aas og en Kulaas, ble mye moro med spesielle navn og 

uttalelser. Hva blir aas på engelsk? 

Man bør kanskje vurdere hvilket navn vi setter på våre barn. 

 

Hege Wahl. Nytt fra mitt yrke. 

Vil helst ha en dialog om mitt yrke, er meget ydmyk i forhold til alle yrker klubben besitter. 

Har vært i Stokke nesten hele livet, oppvokst i Arnadal, minus utdannelse og div. 

45 år siden Hege begynte på utdanningen i Bergen. 

Fikk en god venn i fra Toten, hun er fra en gård. Leger kan stå i tjeneste til de er 70 år. 

Vi skulle redde verden, var mye av motto mens vi var studenter. Mye skulle læres, men mye 

har forandret seg på disse årene. 

Har lyst til å ta tak i holdninger. De fleste har sjekket symptomer på forhånd pasienter har 

blitt mere kunder enn pasienter. Fordelen er at vi som er leger får erfaring med hva de 

diverse sykdommer gjør med oss. 

Fastlegetjenesten er et kommunalt ansvar, spesialist helsetjenesten er statlig ansvar. Mange 

pasienter kommer mange ganger kun for å sjekke det de har funnet ut på forhånd. 

Høye mener at vi kan legge mere over på sykepleiere, jeg er ikke sikker på dette. Vi trenger 

flere fastleger for å få utført den tjenesten vi egentlig burde gi. 

84 % av pasientene er fornøyd med den jobben vi gjør. 

Ca 1150 pasienter pr fastlege i Norge. 

Stadig flere oppgaver blir tillagt oss, feks. Møte med Nav. Oppgaveoverføring fra 

sykehusene, 1/3 av alle leger er over 55 år. Problemer med å rekruttere nye Fastleger i 

Norge. 

Viktig at vi faktisk finner den pasienten som faktisk er syk. Vi jobber 7 timer mere nå pr. uke 

enn for 10 år siden. 

Det gjøres tiltak for å rekruttere nye leger. Grunntilskudd, Økonomisk sikkerhetsnett, mer 

allmennmedisin i legestudiet, Ta i mot leger fra utlandet. 

Vi skal legge til rette for at pasientene får hjelp hos NAV og andre instanser som det 

offentlige pålegger pasienter. 

Enorm forskjell fra pasienter. 

Helsehuset Stokke har 11 ansatte, innenfor mange forskjellige profesjoner. 3 leger PR i dag, 



håper på den 4 i løpet av 2019. Flytteprosessen er ikke helt ferdig ennå. 

Vi ønsker oss flere leger for å kunne ivareta pasientene på det planet som pasientene 

trenger hjelp på. Det trengs hjelp til pasientene på en helt annen måte enn det gjorde kun for 

5 år siden. 

Alternativ medisin kan være bra i de tilfeller hvor pasientene trenger noen å prate med, eller 

å betro seg til. 

Situasjon i dag er at de unge legene vil til Sykehus og ikke til Fastlegeordningen. 

Loddtrekning 

Neste møte er Julemøte med grøt. 

 

Torsdag 20, desember 

 

Presidenten ønsket velkommen 
Merkedager 
Thomas 49 år 27,12 
Helge 78 år 28,12. 
Jon 84 år 30.12 
Mona 60 år 31.12 
 
Hege 3. Min 
En reise i Evensen til Club one Rotary club of Chicago. 
Hun viste bilder av en tur dit for noen år siden. 
Øystein orienterte om Skipoolen. 
75 par ski og støvler, 3 til voksen størrelse, 130 utlån i sist sesong. 
Det lages et skriv som går til skolene om hvordan systemet virker. 
Stokke sport står for utlevering. Vi er avhengige av at klubben også hjelper til med utlån på 
arrangementer. 
Øystein fikk Paul Harris for sin jobb med denne skipoolen. Vi gratulerer, vel fortjent. 
Sang Julekveldsvise 
Grøt 
Vidar orienterte om medlemsverving. 
Alle har fått Mail om å melde tilbake, kun tre har foreløpig meldt seg med forslag om nye 
medlemmer. 
Det oppfordres til å bli med på dugnaden, slik at vi kan verve fles mulig nye medlemmer i 
kommende år. 
Helge, leste Juleevangeliet. 
Thomas har laget quiz. 15 spørsmål. Gevinst til vinnerlaget. 
Uavgjort mellom 3 lag/bord. 
Avslutning med Deilig er Jorden 
Neste møte 2. Jan. Intersity møte i Sandefjord Rådhus. 
God Jul og Godt nytt år til alle. 

 

Ref. Tian 


